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 Protokół  nr XXII/2016 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 
odbytej w dniu 27 kwietnia  2016 r. 

w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:02 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
14-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocji Gminy – 
Agnieszka Biniek 
- Inspektor ds. ochrony środowiska – Łukasz Jędrasiak 
- Inspektor ds. kultury, sportu i promocji – Karolina Goj 
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica 
- oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu, 
2) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok,  
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2016-2023, 
4) inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego,  
5) uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 

Opatowskiej, 
6) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości, 
7) zmiany uchwały Nr XVI/72/2015 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia  

16 grudnia 2015 r. w sprawie przyjęcia i wdrażania „Planu Gospodarki  
Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka Opatowska na lata 2015-2020”. 

7. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska  
z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2015. 

8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 
nieruchomościami. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
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10. Wolne wnioski i informacje. 
11. Zakończenie obrad XXII  Sesji Rady Gminy. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad  jako punkt 9 

przed Interpelacje -  oświadczenie dot. budowy fermy drobiu w Piaskach.  

Na kanwie ostatniej sesji nadzwyczajnej, która miała miejsce tutaj na sali w skutek zażalenia 
jakie najpierw wpłynęło do Rady Gminy następnie to samo zażalenie zostało przed sesją 
wycofane przez Panią Mecenas reprezentującą inwestora. Pragnę zwrócić się do Wysokiej 
Rady z prośbą o wyrażenie stanowiska Rady Gminy Łęka Opatowska wobec planowanej 
inwestycji i budowy fermy drobiu składającej się z trzech budynków inwentarskich wraz  
z zapleczem w której prowadzona będzie produkcja zwierzęca brojlera kurzego  
o początkowej obsadzie 840 DJP czyli 210 tyś.  kur w miejscowości Piaski. Proszę Wysoką 
Radę o zrozumienie bo w tym przekazie medialnym który miał miejsce na ostatniej sesji 
chciałbym poznać stanowisko Wysokiej Rady odnośnie tak dużej i potężnej inwestycji o 
której i z którą toczą się sprawy związane z decyzją środowiskową. 
 
Wobec powyższego, poddano pod głosowanie proponowaną zmianę. 
Za w/w zmianą o wprowadzeniu oświadczenia dotyczącego budowy fermy drobiu. 14-stu 

radnych jednogłośnie. 

Następnie poddano pod głosowanie cały porządek obrad wraz z naniesioną zmianą. Za 

zmienionym porządkiem obrad głosowało 14-stu radnych jednogłośnie.  

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie  z działalności  Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  

z wykonania uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu, 
2) zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok,  
3) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2016-2023, 
4) inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego,  
5) uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce 

Opatowskiej, 
6) wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości, 
7) zmiany uchwały Nr XVI/72/2015 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia  

16 grudnia 2015 r. w sprawie przyjęcia i wdrażania „Planu Gospodarki  
Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka Opatowska na lata 2015-2020”. 

7. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska  
z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2015. 

8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 
nieruchomościami. 

9. Oświadczenie w sprawie wyrażenia stanowiska Rady Gminy Łęka Opatowska wobec 
planowanej inwestycji budowy fermy drobiu. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie obrad XXII  Sesji Rady Gminy. 
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Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z  XXI sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej sesji – „za” przyjęciem protokołu głosowało 14-stu radnych jednogłośnie 

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 

Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 

od 15.04.2016 r. do 27.04.2016 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Jako pierwszy zabrał głos Przewodniczący Rady Gminy, który spytał: „Czy z tego przetargu 

Trzebień – Opatów na wodę wystarczy nam pieniędzy, które mieliśmy zaplanowane czy nie?”  

Wójt Gminy: „Pieniędzy wystarczy powinno jeszcze zostać ale to ocenimy po zakończeniu 

całej inwestycji”. 

Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr XXIII/86/2016 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Wielkopolskiemu. 

Głos zabrała Skarbnik Gminy: „W 2015 r. w grudniu podjęli Państwo Radni uchwałę 
intencyjną w sprawie udzielenia w roku 2016-2017 pomocy finansowej województwu 
wielkopolskiemu. Sprawa była wcześniej szeroko omawiana. Chodzi o budowę nowej bazy 
ratownictwa lotniczego w Michałkowie, która swym promieniem obejmie obszar gminy Łęka 
Opatowska w postaci medycznych czynności ratunkowych. W budżecie gminy Łęka 
Opatowska na 2016 rok zabezpieczono na pomoc finansową na powyższy cel kwotę 
4637,97 zł. a w roku 2017 również kwotę w tej samej wysokości. W świetle obowiązujących 
przepisów możliwym jest udzielenie pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego w 
realizacji tego zadania w rozumieniu szeroko pojętej ochrony zdrowia mieszkańców 
Wielkopolski”.  
 

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu Łukasz Olbrych, 
który przedstawił pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji.  

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14 – stu radnych uczestniczących w 
posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIII/86/2016 w sprawie udzielenia 
pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu. 
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2) Nr XXIII/87/2016 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska 
na 2016 rok, 
 

Głos zabrała Skarbnik Gminy która omówiła zmiany budżetowe Gminy Łęka Opatowska na 
2016 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu Łukasz Olbrych, 
który przedstawił pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji.  

Następnie głos zabrał Wójt Gminy: „Dyskusja była na posiedzeniu komisji bardzo burzliwa.  
W obecności sołtysów i gości obecnych na sesji chciałbym się odnieść do kwestii dróg. Na 
pewno będę stał na straży tego, żeby kolejność która wcześniej była ustalona była 
sukcesywnie realizowana a te przeniesienia to co Pani Skarbnik powiedziała jest to na tę 
chwilę sukcesywnie realizowane w kontekście tych przesunięć i możliwości w jak 
najszybszym czasie wypuszczenia czterech przetargów po dwa odcinki czyli czterech 
odcinków dróg, które będą w najbliższym czasie realizowane a to co pozostanie z kwot po 
przetargowych to pozwoli nam na realizację następnych kolejnych inwestycji drogowych jak i 
innych chociażby w kontekście nitki wodociągowej – Morawina Biadaszki”. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14 – stu radnych uczestniczących w 
posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIII/87/2016 w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2016 rok. 
 

3) Nr XXIII/88/2016 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łęka Opatowska na lata 2016-2023 
 

Głos zabrała Skarbnik Gminy która omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Łęka Opatowska na lata 2016-2023, które stanowią załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Komisji Planowania i Budżetu Łukasz Olbrych, 
który przedstawił pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji.  

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14 – stu radnych uczestniczących w 
posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIII/88/2016 w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2016-2023. 
 

4) Nr XXIII/89/2016 w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, podatku rolnego  
i podatku leśnego 
 

Głos zabrała Skarbnik Gminy: „Ostatnią uchwałą, która obowiązywała w sprawie inkasa jest 
uchwała z 2006 r. Od tego czasu zmieniły się przepisy dot. inkasentów.  W poprzedniej 
uchwale byli określeni inkasenci ogólnie jako sołtys danej wsi teraz należy bardziej 
uszczegółowić dane inkasenta z imienia i nazwiska. Pozostałe zasady poboru nie ulegają 
zmianie. Wiąże się to z pewnym utrudnieniem ponieważ przy każdej zmianie nazwiska 
sołtysa będzie trzeba zmieniać uchwałę.  
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14 – stu radnych uczestniczących w 
posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIII/89/2016 w sprawie inkasa 
podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego. 
 

5) Nr XXIII/90/2016 w sprawie uchwalenia Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Łęce Opatowskiej  
 

Głos zabrała Kierownik GOPS – Aniela Lipińska: „Jak Państwo wiecie ustawodawca nałożył 
dodatkowe zadania zlecone na gminę. Zadania te zostały przekazane do Ośrodka Pomocy 
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Społecznej i w związku z tym żeby to mogło funkcjonować musimy również dokonać zmian w 
naszym statucie. Te zadania o których już mówiliśmy to jest karta dużej rodziny, którą 
prowadzimy od tamtego roku, dodatek energetyczny który też jest wypłacany i realizowany w 
Ośrodku Pomocy Społecznej i ostatnie duże zadanie program 500+.  
W  związku z tym aby to wszystko dobrze funkcjonowało i prawnie się zamykało musi być to 
uwzględnione w naszym statucie. Wobec powyższego należy ten statut zmienić dopisując te 
kolejne zadanie, które ośrodek realizuje”. 
 
Jako kolejna głos zabrała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu – 
Katarzyna Krzymińska, która przedstawiła pozytywną opinię z ostatniego posiedzenia komisji 
w sprawie w/w uchwały.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy: „Na moje ręce jako Wójta Gminy wpłynął certyfikat dla 
Gminy Łęka Opatowska pod którym podpisał się Krajowy Rejestr Długów jak również 
samorząd na plus. Ten certyfikat pozwolę sobie złożyć na ręce Pani Kierownik GOPS, której 
serdecznie gratuluję i dziękuję. Ten certyfikat mówi o skutecznym motywowaniu dłużników 
alimentacyjnych do spłaty do zaległych zobowiązań. Ten certyfikat potwierdza on realną 
pomoc gminy osobom pobierającym i potrzebującym świadczeń alimentacyjnych. Z tego 
pisma wynika że dłużnicy alimentacyjni są winni w tym kraju ponad 9 mld zł. swoim 
dzieciom”.  

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14 – stu radnych uczestniczących w 
posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIII/90/2016 w sprawie uchwalenia 
Statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Łęce Opatowskiej  
 

6) Nr XXIII/91/2016 w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe zbycie 
nieruchomości, 
  

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 
– Tomasz Jerczyński, który odczytał uzasadnienie do w/w uchwały: „Osoby fizyczne będące 
współwłaścicielami nieruchomości położonych w bezpośrednim sąsiedztwie działki 
będącej przedmiotem uchwały złożyli wnioski o wykup w trybie bezprzetargowym. 
Przedmiotowa działka stanowi drogę wewnętrzną i dojazd wyłącznie do gruntów będących 
współwłasnością wnioskodawców, posiada powierzchnię 700 m2. Zagospodarowanie 
nieruchomości w sposób inny niż sprzedaż w celu poprawy warunków zagospodarowania 
nieruchomości przyległych nie jest możliwe. Zgodnie z art. 37 ust. 2 pkt 6 ustawy z dnia 21 
sierpnia 1997r. o gospodarce nieruchomościami (j.t. Dz. U. z 2015r. poz.1774 ze zm.) 
nieruchomość jest zbywana w drodze bezprzetargowej, jeżeli przedmiotem zbycia jest 
nieruchomość lub jej część, jeśli mogą poprawić warunki zagospodarowania nieruchomości 
przyległej. Do przeznaczenia nieruchomości do zbycia uprawniona jest Rada Gminy. Cena 
nieruchomości zostanie określona na podstawie art 67 ust. 3a ustawy z dnia 21 sierpnia 
1997r. o gospodarce nieruchomościami. Stąd podjęcie uchwały w proponowanym kształcie 
znajduje w pełni uzasadnienie”. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14 – stu radnych uczestniczących w 
posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIII/91/2016 w sprawie wyrażenia 
zgody na bezprzetargowe zbycie nieruchomości 
 

7) Nr XXIII/92/2016 w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/72/2015 Rady Gminy Łęka 
Opatowska z dnia 16 grudnia 2015 r. w sprawie przyjęcia i wdrażania „Planu 
Gospodarki  Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka Opatowska na lata 2015-2020”. 

 
Głos zabrała Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocji 
Gminy – Agnieszka Biniek: „ Zmiana Uchwały Nr XVI/72/2015 Rady Gminy Łęka Opatowska 
z dnia 16 grudnia 2015 r. w sprawie przyjęcia i wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej 
dla Gminy Łęka Opatowska na lata 2015-2020” uwarunkowana jest aktualizacjami 
wprowadzonymi do obecnego brzmienia dokumentu, a wynikającymi z zaleceń 
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Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. Zmiany w 
stosunku do obecnie obowiązującego Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka 
Opatowska na lata 2015-2020 dotyczą przede wszystkim: wpisania do PGN-u konkretnych 
inwestycji do realizacji, uwzględnienia w dokumencie działań nieinwestycyjnych w obszarze 
planowania przestrzennego, wprowadzenia zapisów dotyczących zgodności zadań 
przewidzianych w PGN z Wieloletnią Prognozą Finansową oraz zawarcie w nim informacji 
dotyczącej zgodności Planu z przepisami prawa w zakresie strategicznej oceny 
oddziaływania na środowisko. W związku z faktem, iż każdorazowa zmiana lub aktualizacja 
Planu wymaga ponownego uchwalenia przez Radę Gminy, podjęcie niniejszej uchwały jest 
uzasadnione”. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 14 – stu radnych uczestniczących w 
posiedzeniu – 14 głosami „za” podjęła uchwałę Nr XXIII/92/2016 w sprawie zmiany 
uchwały Nr XVI/72/2015 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 16 grudnia 2015 r. w 
sprawie przyjęcia i wdrażania „Planu Gospodarki  Niskoemisyjnej dla Gminy Łęka 
Opatowska na lata 2015-2020”. 
 
W tym momencie o godz. 13.05 ogłoszono 5 – cio minutową przerwę.  
 
Po przerwie o godz. 13.10 wznowiono obrady posiedzenia sesji. 
 
Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka 
Opatowska z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2015. 
 
Głos zabrała Inspektor ds. kultury, sportu i promocji – Karolina Goj, która omówiła 
sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy Łęka Opatowska  
z Organizacjami Pozarządowymi za rok 2015, które stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
Ad. 8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 
nieruchomościami. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację Wójta Gminy o podjętych 
zarządzeniach w sprawie gospodarowania nieruchomościami, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Ad. 9. Oświadczenie dotyczące budowy fermy drobiu w Piaskach. 
 

Głos zabrał Wójt Gminy: „Zwróciłem się do Państwa Radnych o zajęcie stanowiska – 
oświadczenia ponieważ w kontekście ostatnich wydarzeń tutaj w urzędzie gminy nie dzieje 
się nic takiego co było na poprzedniej sesji podkreślane czyli że działamy nie prawnie  
i z jakimś opóźnieniem itd. Pozwólcie, że na początku chciałbym się odnieść do jednej 
kwestii, która miała miejsce 15- go marca a mianowicie na pytania ze strony Pani Mecenas 
odpowiedziałem wtedy mając na względzie dobro gminy, że w kwestiach związanych z tą 
wielką inwestycją ma się zwrócić do pełnomocnika. Kiedy zażalenie było przez Panią 
Mecenas wycofane ja z usług  pełnomocnika Profesora Szefczyka  zrezygnowałem bo nie 
widziałem takiej dalszej potrzeby. Pozwólcie Państwo że poproszę inspektora Pana Łukasza 
Jędrasiaka o chronologiczne przedstawienie przebiegu postępowania  administracyjnego w 
sprawie zgłoszonego wniosku budowy fermy drobiu w Piaskach począwszy od 23 lutego 
2015 r. Pragnę również dodać, iż z usług doradczych Kancelarii Prawnej Prof. Szewczyka 
będziemy korzystać w kontekście dalszych działań i podjętych kwestii związanych z 
wydaniem decyzji środowiskowych jak również z obecną Panią Mecenas”. 

Następnie głos zabrał Inspektor ds. ochrony środowiska  - Łukasz Jędrasiak, który 
przedstawił informację dot. przebiegu dotychczasowego postępowania administracyjnego w 
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sprawie zgłoszonego wniosku dot. budowy fermy drobiu w Piaskach, która stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Adamski: „Czy w tych procedurach z naszej strony były 
zachowane przepisowe terminy ?” 

Wójt Gminy: „Tak wymagane terminy były zachowane tak jak było to przed chwilą 
przedstawione cały czas procedury trwają. Inwestycja jest na tyle poważna na tyle związana 
z przyszłością tej gminy że jako Wójt nie wyobrażam sobie żeby wszelkie kwestie i 
nieścisłości sobie nie wyjaśnić i w pewnych kwestiach jako Wójt na pewno skorzystam z 
porad prawnych z kancelarii o której już wspomniałem” . 

Jako następny głos zabrał Radny Kwaśnik: „Jako mieszkaniec i radny Piasek nie mogę się 
nie odnieść do tej sprawy. Wiele w tej sprawie zostało napisane i powiedziane, medialnie 
zostało również przekazane, iż mieszkańcy Piasek pogodzili się z tą myślą że kurniki w 
naszej wsi powstaną. Chciałem z pełną stanowczością powiedzieć, iż nie ma takiej 
możliwości żeby się społeczeństwo Piasek zgodziło na tą inwestycję. Zostało napisane,  
iż Pan Jóźwiakowski przekonał mieszkańców Piasek do tej inwestycji co do wielkości  
i lokalizacji. Nic takiego nie miało miejsca. Mnie jako mieszkańca i radnego nikt nie przyszedł 
nie spytał nie przekonywał, nic takiego się nie odbyło. Z tego miejsca chcę zaapelować,  
że mieszkańcy Piasek są dalej przeciwni powstaniu inwestycji dot. budowy fermy drobiu  
w Piaskach”. 

Następnie głos zabrała Sołtys wsi Piaski: „Ja również chciałam przekazać, iż stanowisko 
mieszkańców Piasek nie zmieniło się co do planowanej inwestycji w dalszym ciągu nie 
wyrażają zgody na budowę fermy drobiu. Boimy się o własne zdrowie, bezpieczeństwo a 
także zanieczyszczone powietrze. Chyba nikt z Państwa nie chciałby mieszkać w 
miejscowości której jest tak ogromna ferma drobiu”. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Zalewski: „Mam kilka uwag, jest to głównie problem Piasek , 
najbardziej zainteresowanych i myślę że ten sprzeciw został poparty ilością podpisów nie 
wiem ile ich było zwłaszcza w stosunku do ilości mieszkańców jest to jeden z podstawowych 
argumentów , który powinien tutaj być eksponowany. Wieś posiada określoną ilość. Powinno 
się zebrać tą odpowiednią ilość a jeżeli są doniesienia że ktoś wyraził zgodę to musiałoby 
być to poparte jakąś listą z podpisami. Jeżeli Radny Kwaśnik jak i Pani Sołtys są głęboko 
przekonani że jest wyraźny sprzeciw zdecydowanej większości mieszkańców to tak pewnie 
jest. Sądząc i słysząc to co mówią mieszkańcy Piasek z czego zdążyliśmy się z grubsza 
zorientować zwłaszcza jeżeli chodzi o wielkość tej fermy to sądzę że powinniśmy my jako 
rada zrobić wszystko żeby do takiego przedsięwzięcia o tak olbrzymiej skali nie doszło”. 

Wójt Gminy: „Poproszę inspektora Pana Jędrasiaka o przybliżenie ile wpłynęło protestów 
dot. tej inwestycji?” 

Pan Jędrasiak odpowiedział: „Protestów w tej sprawie wpłynęło 110 od osób indywidualnych 
do tego wpłynęła uchwała Rady Sołeckiej miejscowości Piaski, z zebrania wiejskiego, którzy 
też byli przeciwni powstaniu tej inwestycji oraz ze spotkania Wójta gdzie było obecnych 
ponad 200 osób to jest spora liczba. Wszystkie te protesty zostały przekazane do 
Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska do rozpatrzenia w tym postępowaniu”.  

Radny Rogalewski: „ Panie Przewodniczący, Państwo Radni, Panie Wójcie , mnie przeraża 
sama myśl tak potężnej fermy zlokalizowanej w centrum miejscowości Piaski granicząca z 
przyległymi wsiami Biadaszki, Trzebień, Słupia jest to bardzo blisko, fetor z tak dużej fermy 
będzie bardzo duży, częstotliwość ruchu samochodów również duża i w dzień i w nocy, życie 
na tej wsi uważam za tragiczne. Nie będzie dnia i nocy bo wiem doskonale jak na takich 
fermach to się odbywa – całodobowo. Jako radny Rady Gminy Łęka Opatowska jestem 
przeciwny budowie tak potężnej fermy, która na raz produkować będzie tak duże ilości 
drobiu”.  
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Inspektor ds. ochrony środowiska  – Ł. Jędrasiak: „ W kontekście uzupełnienia wypowiedzi 
Radnego Rogalewskiego, my skupiamy się na wniosku w którym jest wpisane 840 DJP o 
obsadzie 210 tyś. sztuk jest to jedna obsada 210 tyś. sztuk. Takich obsad wynikających z 
raportu będzie 6 w ciągu roku co daje łącznie 1 260 000 szt. Na jeden samochód co się 
orientowaliśmy można załadować około 5 tyś. kur  co daje 42 samochody, 84 przejazdy z 
jednej obsady. Dla całego roku to jest 252 samochody, 504 przejazdy, żeby tylko kurczaki 
wywieźć. Do tego trzeba doliczyć paszę, dostarczenie kurcząt, sam obornik to jest w ciągu 
roku 2135 ton, więc ten ruch będzie spory plus cała obsługa”. 

Wójt Gminy: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja nie omieszkam tutaj dodać, że w 
początkowych etapach po wpłynięciu tego wniosku myślę, że inwestor może to potwierdzić o 
ile będzie chciał, prowadziłem rozmowy ukierunkowane na to aby tak dużą inwestycję przy 
takiej skali jak najdalej móc odsunąć od terenów zabudowań. Mówię tu konkretnie o 
Piaskach ale w kontekście ogólnym dla całej gminy. Mieszkamy  typowo na terenach na tę 
chwilę nazywanych zagłębiem stolarsko – tapicerskim w odniesieniu historycznym to są 
typowe obszary roli. Nie ukrywam, wcześniej dowiadywałem się lub bezpośrednio byłem 
chociażby pod Opolem na takiej fermie  i jako Wójt Gminy myśląc o przyszłości rozwoju tej 
gminy taka skala tej inwestycji nie przemawia na korzyść jej dalszego rozwoju – jako rozwoju 
gminy Łęka Opatowska. Nie ukrywam jako organ I instancji mamy do ponownego 
rozpatrzenia wszystkie za i przeciw. Tak jak Pan Jędrasiak wspominał w dniu dzisiejszym lub 
najpóźniej jutro będą wysłane stosowne dokumenty do dwóch instytucji aby pewne rzeczy 
wyjaśnić jak również do wiadomości pełnomocnika inwestora tejże inwestycji”. 
 
Następnie Przewodniczący rady Gminy odczytał treść oświadczenia w sprawie wyrażenia 
stanowiska Rady Gminy Łęka Opatowska wobec planowanej inwestycji budowy fermy  
drobiu składającej się z trzech budynków inwentarskich wraz z zapleczem w której 
prowadzona będzie produkcja  zwierzęca brojlera kurzego o początkowej obsadzie 840 DJP 
w miejscowości Piaski.  
 
Po odczytaniu, oświadczenie poddano pod głosowanie. Głosowało „za” przyjęciem 
oświadczenia 14 –stu radnych jednogłośnie.  
  
Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że na jego ręce nie wpłynęła żadna interpelacja. 

Ad. 11. Wolne wnioski i informacje 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy: „Chciałbym się odnieść do kilku kwestii wywołanych 
na ostatniej sesji i komisjach dot. spraw codzienności życia mieszkańców Gminy Łęka 
Opatowska. Nie  ma dzisiaj na posiedzeniu Pani Sołtys z Kuźnicy Słupskiej temat jak gdyby 
tego pomieszczenia o które wnioskowała jest w trakcie realizacji i myślę że to 
pomieszczenie, które będzie teraz udostępniane Pani Sołtys jako tzw. pomieszczenie 
sołeckie przy budynku byłej szkoły gdzie zamieszkują trzy rodziny w mieszkaniach 
komunalnych będzie dostosowane. Przekazuję tu po części  Radnemu Jeziornemu aby 
rzeczywiście żadnych utrudnień w tym zakresie Pani Sołtys tam nie miała. Jeśli chodzi o tzw. 
łatanie dziur to pragnę poinformować że teraz te ostatnie dwa poranki były dość mroźne a 
kwestia łatania też wymaga określonej temperatury.  Łęka Opatowska, Kuźnica Sł., Lipie, 
Zmyślona te miejscowości są już jak gdyby po łataniu natomiast w pozostałych 
miejscowościach systematycznie będzie to wykonane. Mamy jeszcze dwa dni do końca 
miesiąca. Jeśli coś by się przeciągło do 8 maja to myślę, że to będzie kwestia kilku dni aby te 
drogi gminne należące i będące w naszym władaniu były w tych określonych punktach 
załatane.  

Ostatnia kwestia, jest obecna Pani Dyrektor ze Szkoły Podstawowej w Siemianicach, pragnę 
poinformować, że wszystkie zajęcia odbywają się zgodnie z planem organizacyjnym  
i wszystko odbywa się tak jak powinno.    
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Chciałbym tu wszystkich obecnych i chętnych zaprosić 1 maja w niedzielę do uczczenia 
święta Konstytucji 3 maja składając kwiaty i znicze pod pomnikami w Łęce Opatowskiej, 
Siemianicach i Opatowie upamiętniając tych co oddali życie za ojczyznę”. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Rogalewski: „Szanowni Państwo, Szanowny Panie Wójcie 
chciałbym podziękować Panu za ekspresowe działanie i połatanie w Łęce Opatowskiej 
ubytków w drogach. Druga rzecz, co mnie niepokoi po raz kolejny to jest sprawa zjazdu 
pilotowana przez Pana Wójta obiecana w zeszłym roku w grudniu, wycinka drzew, które nie 
zostały wycięte co dawno już miało być zrobione. Proszę o interwencję do powiatu”. 

Radny Jeziorny: „Rozpoczął się remont części dachu na budynku byłej szkoły w Kuźnicy 
Słupskiej. I zastanawiam się oglądając ten remont czy komuś zabrakło wyobraźni czy ma jej 
za dużo. Dlaczego zrobiono opierzenie z blachy na takim budynku wiekowym gdzie można 
to było zrobić z dachówki.  

Druga sprawa, na tym samym placu  rozwala się dach na budynku gospodarczym gdzie 
zagraża to nie tylko samochodom ale i dzieciom, które często tam się bawią. Już raz osunęła 
się część gzymsu i spadły dachówki następna część też w każdej chwili może spaść i może 
dojść do tragedii. To zagraża bezpieczeństwu mieszkańców.  

Kolejna sprawa, na tym obiekcie były tzw. szopy i stara ubikacja, które służyły dzieciom 
uczącym się w szkole. W dzisiejszych czasach powinno tam już ich nie być. Jest to w pewien 
sposób wizytówka gminy ponieważ właścicielem jest gmina. Proszę o interwencję”. 

Wójt Gminy odpowiedział: „Szanowny Panie Radny w kwestii tego opierzenia to prace są w 
trakcie realizacji i tutaj nie ukrywam za chwilę pozwolę sobie odpowiedzieć na kwestię 
związaną z tamtym dachem dlatego że prace zostały przerwane na wniosek jednej z rodziny, 
która tam w minioną sobotę miała ślub córki i jak gdyby  wskutek tego prace zostały 
przerwane. Prace są w trakcie realizacji i pragnę Panu Radnemu powiedzieć, że myślę, że w 
skutek pewnych obliczeń, które zostały zrealizowane z budżetu gminy wysupłamy tam 
troszeczkę lepiej jak 5 tyś. zł. aby całość tych prac na tym budynku została dokończona bo 
część tych środków była po naszej stronie, część była z funduszu sołeckiego. Tak jak 
wykonawca podkreślił żeby całość tej dachówki przełożyć i wszystko było tak jak trzeba 
musimy i tak na pewno zrobimy bo nie wyobrażam sobie takiej chociażby  małej inwestycji 
ale niedokończonej zostawionej na jakimś tam etapie.  

Natomiast jeśli chodzi o kwestię związaną z zawaleniem tych budynków jak i ubikacji  to do 
najbliższych komisji pozwolę się odnieść i zweryfikować temat, czy to rozebrać czy w jakiś 
sposób wyremontować i zagospodarować”. 

Radny Jeziorny: „Odnośnie dachu to ja wiem że przełożenie całego dachu jest bardzo drogie 
bo to jest duży metraż to nie oto mi chodzi. Niepokoi mnie to opierzenie, ja rozumiem że 
skrajne dachówki są drogie ale żeby zrobić opierzenie z blachy i jeszcze zrobić nie pod kolor 
dachówki to jest już beztalencie”. 

Idąc dalej Przewodniczący Rady przypomniał o kończącym terminie składania oświadczeń 
majątkowych.       

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  

Ad.12 . Zakończenie obrad XXIII Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 13:50 zamknął 
obrady XXIII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

Protokółowała:        Przewodniczący Rady 

Renata Woźnica                     Michał Jerczyński 


